
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 29 augustus 2019

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Veilig wandelen en fietsen

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden aan 
de steller:

1. Bent u bereid om op korte termijn de veiligheid van overstekende voetgangers op de 
Rivierdijk richting het fietspad langs de Merwede te verbeteren? 
Zo ja, wanneer verwacht u dat de situatie daar voor voetgangers veiliger is? 
Zo nee, waarom niet?

2. Bent u bereid om op korte termijn de doorstroming en de veiligheid van fietsers op de 
oversteekplaats bij de afrit Sliedrecht-Oost te verbeteren? 
Zo ja, wanneer verwacht u dat de situatie daar voor fietsers comfortabeler en veiliger is?
Zo nee, waarom niet?

Toelichting:

In een beeldvormende vergadering kreeg de gemeenteraad op 9 oktober 2018 een presentatie over de uitvoering
van mobiliteitsmaatregelen. Een van de projecten die "met prioriteit" zou worden uitgewerkt, is het "schouwen" 
van de aansluiting Sliedrecht-Oost (A15) op de Rivierdijk. We zijn nu bijna een jaar verder. Een voorstel voor 
concrete verbetermaatregelen heb ik nog niet gezien.

De verkeerslichten op het kruispunt Rivierdijk-A15 worden beheerd door de gemeente Sliedrecht. Voor 
voetgangers en fietsers zijn hier verbeteringen mogelijk. Het CDA vindt dat niet onnodig lang moet worden 
gewacht met verbetermaatregelen.

Dagelijks steken Sliedrechtse wandelaars vanaf de Tiendweg de dijk over naar het fietspad langs de Merwede. 
Voetgangers maken hier gebruik van het fietserslicht. Een voetganger die oversteekt, is nog niet aan de overkant 
op het moment dat automobilisten die vanuit Sliedrecht willen afslaan naar Gorinchem (A15) groen licht krijgen. 
Volgens Veilig Verkeer Nederland gebeuren de meeste ongevallen met voetgangers tijdens het oversteken. Een 
langere groentijd voor voetgangers draagt op dit kruispunt volgens het CDA bij aan een betere verkeersveiligheid.

Op de oversteekplaats bij de afrit Sliedrecht-Oost steken elke dag veel fietsers over. Als de scholen volgende 
week weer beginnen, rijden er ook veel scholieren. Vaak staan de lichten voor fietsers en automobilisten tegelijk 
op rood. Veel fietsers - van jong tot oud - nemen hier het risico om door rood te rijden. Op momenten dat het licht 
voor automobilisten op rood staat, kan het fietserslicht volgens het CDA langer op groen worden gezet. 
Automobilisten hebben daar geen last van, fietsers hoeven minder vaak voor rood licht te wachten en er wordt 
minder door rood gefietst. Een wachttijdvoorspeller kan hier wellicht ook bijdragen aan minder door rood fietsen.

Ondertekening en naam raadslid, Vincent Prins
CDA


